
Biatorbágy Város Polgármesteri Hivatala
2051 Biatorbágy, Baross Gábor u. 2./A
Kiss Ildikó részére

Nyilatkozat az iskolatej bevezetéséről

A Biatorbágyi Általános Iskola tanulói nem először kapnak valódi tejet.
2009 karácsonyakor szerveztük meg először a most kiválasztott beszállítótól vásárolt tejből készített 
kakaózást.
2010 karácsonyakor megismételtük ezt a programot – nagy sikerére való tekintettel.

2011. február 1. napjától fogadását, kiosztását, fogyasztását, és az ezzel járó konyhai munkákat 
megszervezzük.

Kapcsolattartók:

Torbágyon: Wéber Ferencné 06/23/310-159
Bián: Marlok Barbara 06/23/310-168

Fogadjuk a tejszállítmányt
Torbágyon: 7 órától 89 litert 445 gyermek részére
Bián: ½ 8-tól 65 litert 325 gyermek részére

Örömmel fogadjuk és köszönjük a valódi tej fogyasztásának lehetőségét.

Biatorbágy, 2011. január 13.  Tisztelettel:

Benkő Cs. Gyuláné
igazgató
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Biatorbágy Város Önkormányzat
Oktatási Bizottsága
Fekete Péter részére

Tárgy: Iskolatej program

Tisztelt Elnök Úr!

2011.  január  11-én  történt  tejprogram  megbeszélésen  az  óvodák  és  az  iskola 
javaslatokkal véleményezte az iskolatej szerződés-tervezetét.

Az óvodákban jelenleg folyamatban van a szülői nyilatkozatok aláíratása. 
Tájékoztattuk  a  szülőket  a  2011.  február  1-én  induló  új  iskolatej  programról.  Továbbá 
felhívtuk a szülők figyelmét a gyermekorvos és a védőnők állásfoglalására, miszerint a 3,6 %-
os zsírtartalmú és  3,2 %-os fehérjetartalmú termelői  tej  „erős” az óvodáskorú gyermekek 
számára. 
Érzékenyebb gyerekeknél esetleg allergiás reakció alakulhat ki. 

Az ÁNTSZ és az Állategészségügytől  kért,  intézményünkre vonatkozó előírásokról 
október óta még nem érkezett semmiféle visszajelzés. 
Novemberben írásban is  megkértük mindkét  szervezet  állásfoglalását  az óvodások házitej-
fogyasztását illetően, választ azonban a mai napig nem kaptunk. 

Kérjük, hogy a szerződésben az óvodák részére határozzák meg, hogy a kiszállítás 
minden nap 11 és 12 óra között történjen. A tejet a gyerekek uzsonnára fogyasztanák, így a 
hűtés-fázist kiiktathatnánk.
Abban az esetben, ha a szállítás csak reggel történhet és a tej hűtése elengedhetetlen, további 
helyszíni  megbeszélésre  van  szükség.  A  tej  hűtésére  jelenleg  rendelkezésre  álló 
hűtőszekrényeink és a szállító edények méretét óvodánként egyeztetni kell a szállítóval.
A szülői nyilatkozatok -mint általában minden véleménynyilvánítás-, elég változatos képet 
mutatnak. Sokan örömmel üdvözlik az új iskolatej programot, de vannak, akik félnek, vagy 
ismerve gyerekeiket, tudják előre, hogy nem fogyasztják el a házi tejet. 
Fontosnak tartjuk,  hogy az ebéd után hazajáró gyerekek is  részesüljenek a tejprogramból, 
ezért a részükre ígért csomagolt sajt vagy krémtúró jó megoldás lenne, (ez kb. 90 gyermeket 
érint). 

A Benedek Elek Óvoda öt tagóvodájában készülünk a változtatásra, átszervezzük a dajkák, 
konyhalányok munkaköri feladatait. Az új iskolatej program esetleges sikertelensége esetén, 
kérjük, adjanak lehetőséget a problémák megbeszélésére, vagy más megoldás keresésére.

Biatorbágy, 2011. január 12.

                                                                   Tisztelettel:

                                                                                                    Válintné Petrik Ágnes
                                                                                                    óvodavezető helyettes  
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